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Geachte raad, 
 
 
Bijgevoegd stuk wordt u ter kennisname toegezonden.  
Het betreft informatie waarvan het nuttig gevonden wordt dat u ervan op de hoogte bent, dan wel 
de toezending van een door het college of een lid van het college in commissie of raad toegezegd 
stuk.  
 
In tegenstelling tot het verstrekken van informatie via een raadsinformatiebrief is de raadsmemo 
niet vooraf in het college besproken en vastgesteld. 
 
Met het presidium is afgesproken dat informatie verstrekt via een raadsmemo wel als ingekomen 
stuk wordt geregistreerd, maar niet geagendeerd wordt voor een commissie- of raadsvergadering, 
tenzij een lid van een commissie of de raad hier via de griffier om verzoekt. 
 
Voor zover van belang treft u nog de volgende korte toelichting aan. 
 
Geachte raadsleden, 
 
Hierbij ontvangt u een raadsinformatiebrief van het Algemeen Bestuur van de Dienst Gezondheid 
en Jeugd inzake een rapportage van BMC aangaande de governance van de dienst. 
 
Het college heeft met belangstelling kennisgenomen van het rapport en van de acties die het 
Algemeen Bestuur van de Dienst Gezondheid en Jeugd na het verschijnen van het rapport 
genomen heeft. Wij denken dat het goed is dat het AB aan de hand van het rapport onderling in 
gesprek is gegaan en onderschrijft het urgentiebesef dat in het AB leeft om direct een aantal 
maatregelen te nemen. Wij zijn van mening dat het rapport belangrijke aanknopingspunten bevat 
voor die maatregelen en zijn blij dat ze in deze raadsinformatiebrief genoemd staan. Met name als 
het gaat om het scherper formuleren van rollen en bevoegdheden en daar ook respect voor 
hebben, de eenduidige communicatie en het geven van ruimte voor lokaal maatwerk én 
zorgdragen voor een goede aansluiting op gemeentelijke thema's denken wij dat die stappen heel 
snel kunnen en moeten worden gezet. 
 
Vanuit het idee van de samenlevingsagenda is ons college van mening dat het goed is om te kijken 
naar de inzet van externe kracht. Wij denken graag mee over de ontwikkeling hiervan. Ook denken 
wij dat het goed is als op belangrijke thema's, zoals het meerjarenbeleidsplan, de raden aan de 
voorkant worden betrokken, waarbij wij van mening zijn dat steeds weer die rollen en 
bevoegdheden helder zijn. 
 
Waar het college niets voor voelt, is het nu al doorvoeren van ingrijpende structuurwijzigingen. Het 
lijkt ons beter om vanuit het huidige model aan verbetering te werken en de mogelijkheden die de 
bestaande structuur ons biedt goed te benutten. Op het gebied van de beheersbaarheid van de 
financiën van de dienst zien we dat er goede en belangrijke stappen voorwaarts worden gemaakt. 
Op basis van deze ontwikkelingen is het college van mening dat er weer een basis voor 
vertrouwen aan het ontstaan is. 


